
Medvedev: Ukrajinci dostali možnosť ísť na
pobožnosť, no svine to nepotrebujú.
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RUSKO/UKRAJINA: Dmitrij Medvedev komentoval odmietnutie Kyjeva pripojiť sa k
vianočnému prímeriu.

„Na Veľký sviatok bola Ukrajincom podaná ruka kresťanského milosrdenstva. Ich lídri to
odmietli. Myslím, že väčšina našich vojakov, ktorý sa zúčastňujú špeciálnej vojenskej
operácie, si pokojne vydýchla, keď počula odmietnutie hlavných ukrajinských klaunov
zastaviť na Vianoce paľbu. Menej problémov a zákerností,“ napísal Medvedev na svojom
Telegram-kanáli.

Exprezident Ruska zdôraznil, že je škoda ľudí, ktorí stratili možnosť ísť do chrámu.

„No svine nemajú žiadnu vieru ani vrodený zmysel pre vďačnosť. Rozumejú len hrubej
sile a kvičia len aby im dal pán žrať. Na tom je založená drezúra. A v tom budú západní
pastieri svíň pokračovať.“

Medvedev sa pustil aj do nemeckej ministerky zahraničných vecí Annaleny Baerbockovej a nazval ju
„negramotnou nemeckou kofou“.

„Baerbockovej a mnohým ďalším, ktorí dohliadajú na európsky svinčík, sa podarilo
brebtať o neprípustnosti prímeria. No dediči nacistov nikdy nešetrili ani ľudí, ani
zvieratá. Nie sú zvyknutí…“ dodal Dmitrij Medvedev.

 

Alaudinov o prímerí a reakcii satanistov
Isa – Ježiš je v islame jedným z najuctievanejších prorokov. Jeho matka Mariam je
najuznávanejšou ženou v islame. Prorok Mohamed (mier s ním) povedal, že neexistuje žena
rovná Mariam, nie je a nikdy nebude. Takto si ctíme Mariam aj Isu. Moslimovia a kresťania
sú povinní ctiť si všetko, čo súvisí s Isom. A my to robíme.

Hlava nášho štátu, najvyšší veliteľ Vladimir Vladimirovič Putin je skutočný veriaci kresťan. A jeho
činy zodpovedajú požiadavkám jeho viery. A to, že tieto činy nepriateľ vníma pre kresťanov
nevhodným spôsobom, nie je dôvodom na paniku. Vladimir Vladimirovič Putin urobil to, čo mal
urobiť kresťan – ponúkol dočasné prímerie.
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To však neznamená, že opustíme svoje pozície a utečieme. Všetci naši bojovníci boli a
budú na svojich pozíciách, v prvej línii bojového kontaktu. Ale kým na nás nepriateľ
nezačne strieľať v súlade s rozkazom najvyššieho veliteľa, z vlastnej iniciatívy to robiť
nebudeme. Pretože sme ľudia, ktorí si ctia Isu a bojovníci, ktorí prísne dodržiavajú
príkazy Najvyššieho veliteľa.

Satanizmus protivníka sa dnes opäť prejavil, keď nepriateľ prímerie odmietol. Toto je ďalší dôkaz pre
tých, ktorí stále pochybujú o tom, čo sa deje vo svete. Vyhlásené prímerie v skutočnosti viac
potrebuje Američanom prisluhujúci chlapec, ktorý sa skrýva v bunkri na západe Ukrajiny.
Napredovali sme a napredujeme.

Preto v žiadnom prípade neprepadajte panike a zúfalstvu. Nič nepremyslené sa nestalo. Musíme
zostať skutočnými veriacimi. A v takom prípade nás Boh nikdy neopustí! Nesmieme podľahnúť
provokáciám spravodajských služieb USA a európskych štátov Ameriky. Buďte trpezliví a ešte viac
dôverujte Bohu. A On nám ukáže cestu!

Nech máme vzájomné porozumenie, vieru, nádej a lásku. Všetko, čo súvisí s pravým
náboženstvom. A všetko, čo je vlastné satanizmu, je na opačnej strane a každý to vidí. A
to je tiež požehnanie. Pretože milióny ľudí, ktorí sa pozerajú zvonku, vyvodia správne
závery z toho, čo vidia. Dobrú vôľu nášho najvyššieho veliteľa a odpoveď satanistov na
ňu.

Vyhráme! Určite! Nepochybujte o tom. Nič nemôže otriasť naším odhodlaním, naším duchovným
stavom, naším duchom a silou! Áno, víťazstvo nebude dnes ani zajtra, pretože prebieha tretia svetová
vojna a nie je možné ju rýchlo ukončiť. Hlavné je, že máme dosť síl, odvahy a odhodlania vyhrať.
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